ANNOUNCEMENT OF NEW PARTNER IN 2020

New Weiming Law Group is pleased to announce our new partner Dr. Qian Yang.

Attorney Yang originally joined New Weiming Law Group in 2014. Since then, his years of service have made significant contributions to our firm and our clients. Attorney Yang has abundant research experience in the United States, Germany, and China. He has been recognized an Alien of Extraordinary Ability under the special EB-1A category by the U.S. Citizenship and Immigration Services (USCIS). Attorney Yang's practice focuses on immigration and he has helped thousands of new immigrants in America with all kinds of complicated legal matters.

With a strong background in science and academia and with his expertise and extraordinary ability, Dr. Yang successfully worked with numerous researchers, scholars, professionals, professors, doctors, engineers, and other applicants from all over the world to receive approvals in U.S. Greencard applications, immigration petitions, and visa applications. He also helped a lot in the development, marketing, and daily operations of New Weiming Law Group our coworkers through the past years.

Attorney Yang earned his J.D. from The University of District of Columbia David A. Clarke School of Law, magna cum laude, and is currently licensed in the District of Columbia, with capacity and authorization to handle U.S. immigration law matters nationwide. He also holds Ph.D. degree from Zhejiang University and B.S. degree from Xi'an Jiaotong University. He has conducted top-notch scientific research in chemistry, polymer science, materials science, nanoscience, engineering, and related fields, at several renowned universities in America, Europe, and Asia. Dr. Yang is a recipient of the prestigious Alexander von Humboldt Fellowship. His works were published in prestigious journals and have been cited thousands of times by peers.

We are excited to welcome Attorney Yang as New Weiming Law Group's new partner. The firm congratulates his achievements and we are confident of his continued success.

As a partner, Attorney Yang will continue to further New Weiming Law Group's dedication in fulfilling the American Dream for clients. We believe that anyone, regardless of where he or she was born, can attain success in America.

美国新未名律师事务所宣布

新台级人

作为专注美国移民事务,尤其是高学历人士美国绿卡申请的律所,美国新未名律师事务所在2020年荣幸宣布增加杨谦博士为合伙人。

杨谦律师早在2014年就加入新未名律师事务所。在过去六年里,他的工作为律所和客户们做出了重大贡献。杨谦律师此前在美国,德国,和中国有多年丰富的科研经验,被美国移民局(USCIS)承认为杰出人才。他专注移民申请服务,为上千位新近来到美国的人士提供了各类法律帮助,解决了各种法律问题。

杨谦博士有杰出的学术背景,科研经验,和能力,已经为来自全世界的无数科研人员,专业人士,学者,教授,医生,工程师,企业家,商业人士,艺术家,演艺人士,运动员等人取得了美国绿卡申请,签证申请,和在美国身份申请的批准。此外,他对新未名律所和同事们的发展,市场推广,和运作提供了重要帮助。

杨律师在哥伦比亚特区大学法学院取得法学博士学位,并以极优等(magnacum laude)成绩毕业。他持有美国华盛顿(哥伦比亚特区)律师执照,可以为全美国各地的客户提供移民法服务。他还持有中国浙江大学的理工科博士(Ph.D.)学位和西安交大的本科学位,曾经在化学,高分子,材料科学,纳米科学,和工程等领域做出多年杰出研究,在北美,欧洲,和亚洲的多所知名大学完成了重要科研工作。他是著名的德国洪堡学者基金获得者,有四十多篇论文发表于国际知名期刊和会议并被引用数千次,还是若干美国发明专利的持有人。

我们很高兴地欢迎杨律师成为新未名律师事务所合伙人,祝贺他的成就,相 信他会继续有更多成果。

作为合伙人,杨谦律师会继续坚持新未名律师事务所为客户实现美国梦而尽心尽力的原则。我们坚信,任何人,不管出生在世界何处,都可以在美国获 得成功。